
 

 

Ordförande har ordet. 

Till medlemmar, blivande medlemmar och greenfee gäster.  

Vi har den stora glädjen att berätta att vi har ordnat finansieringen till bytet av nya greener. 

Arbetet med bytet kommer att påbörjas så snart tjälen gått ur backen. Enligt Unisport som vi 

ska köpa greenerna av kommer bytet att ta cirka 5-8 dagar, men det är inget som jag törs 

lova. 

Vi håller också på med att utreda och försöka komma igång med en golfstudio i Jokkmokk 

där ni kan träna hela vintern. 

Vår tanke är att när vi börjar med greenerna så ska vi ordna till bunkrarna också. Till det 

kommer vi att leja in maskiner för att utföra en del av arbetet, men vi kommer att behöva 

hjälp av frivilliga till en del saker så är det någon som kan och vill hjälpa så säg bara till. 

Det kommer att rustas och donas i klubbhuset i vårvinter också. Rangen i Jokkmokk kommer 

också att få en uppryckning. 

Vi vill också passa på att tacka Allmänna arvsfonden, Jokkmokks kommun, Länsstyrelsen 

(Bygdemedel) för ekonomiskt stöd samt Ulf Hägglund som hjälpt oss med skrivningarna. Vi 

vill också tacka våra övriga sponsorer som vi har haft under året. 

Tänk på att det kommer att kosta en massa pengar med allt som vi ska göra under 2025 så vi 

är väldigt glada om medlemsavgiften betalas senast på förfallodagen. Det underlättar för 

oss. 

I dagsläget så väntar vi på greenerna samt lokalfrågan för golfstudion. 

Nu kör vi. 

Väl mött till en riktig trevlig golfsommar i Porjus. 

Ordförande i Porjus GK  

 


